



卷闸

Roller Shutters



Der SonnenLichtManager

相信我们产品的多样化功能 Trust our multi-talents



您是否希望您的家在得到阳光防护的同时，也能保障舒适性和安全性呢？那么我们向您推荐望瑞门卷闸作为您最理想的解决方案。卷闸的类型多样化且全色系可选，在有效遮阳的同时，也为您提供值得信赖的防盗及降噪功能。此外，它们还提供防风 and 耐候保护。卷闸可实现最佳的热保护，并可持续改善能量平衡——无论是新建筑物还是翻新建筑均可适用。

Do you want sun protection and at the same time comfort and safety increase inside room? Then we recommend our roller shutter solutions. Available in numerous variants and colours "all-rounder" offer not only effective sun and screening, but also reliable burglary and noise control. In addition, they offer an effective protection against wind and weather. Roller shutter for optimum thermal protection and a sustainable improving the energy balance – no matter new construction or renovation.



安全的落地窗风格

永久性集成的窗玻璃, 适用于落地窗, 为居住者尤其是儿童提供可靠的防坠落保护。

Secure floor-to-ceiling windows in style

Permanently integrated window pane for floor-to-ceiling windows, that provides occupants, especially children, with reliable fall protection.



集成防坠落: 用于卷闸的VisioNeo

采光和简约是现代建筑的重要精髓。如今大量立面的外观都包含落地窗设计。但如果居住者要打开这个玻璃窗并享受外面的新鲜空气, 那么必须采取有效的保护措施, 以防掉出窗外。望瑞门凭借集成防坠落保护的VisioNeo提供智能组合解决方案以满足这一需求。

Integrated fall protection: VisioNeo for roller shutters

Light and simplicity are the vital essence of modern architecture. A large number of today's facades feature a look that includes floor-to-ceiling windows. But if occupants are to open this glazing and enjoy the fresh air outside, an effective form of protection that keeps them from falling out the window is a must. With its integrated fall protection VisioNeo, WAREMA now offers an intelligent combined solution to meet this need.





顶装式卷闸

适合新建筑和立面翻新。卷闸提高了房屋的安全性。是集成通风最简单的解决方案。

Top-mounted roller shutters

Good for both new buildings and in facade renovations. Roller shutters improve the security of your own home. Simple option to integrate ventilation elements.

最大宽度
Max. width
3500 mm

最大高度
Max. height
3500 mm

最大面积
Max. area
10 m²

望瑞门Climatronic® 3.0控制系统

- 控制遮阳和采光
- 始终保持最佳的居住环境
- 也可以通过app进行操作

WAREMA Climatronic® 3.0

- Control of sun shading and lighting
- Optimal feel-good climate at all times
- Operation also possible via app



WMS-望瑞门移动控制系统

- 无线遥控
- 通过手持式, 壁挂式遥控器或智能手机轻松操作

WMS – WAREMA Mobile System

- Radio remote control
- Easy operation with handheld, wall-mounted transmitter or smartphone



认证过的防盗卷闸

望瑞门的防盗卷闸是根据DIN EN 1627 RC2等级认证的, 能够抵抗入侵者使用武力进入保护区的任何企图。

Certified security roller shutters

Burglar-resistant roller shutters from WAREMA are certified in accordance with DIN EN 1627 resistance class (RC) 2 and provide resistance against any attempt by intruders to gain access to protected areas using force.

最大宽度
Max. width
3000 mm

最大高度
Max. height
2500 mm

最大面积
Max. area
5.6 m²





纱窗和花粉隔离

远离令人讨厌的害虫，如蚊子，黄蜂甚至远离花粉。凭借我们创新的集成纱窗和隔离花粉的解决方案，让您可以随时放松和呼吸新鲜空气。

Insect screen and pollen protection

Keep annoying pests like mosquitoes, wasps or even pollen outside. With our innovative integrated insect screen and pollen protection solutions you can relax and breathe easy all the time.

最大宽度
Max. width
2000 mm

最大高度
Max. height
2700 mm

最大面积
Max. area
4-5 m²

带有集成纱窗卷帘的卷闸和户外百叶帘

- 升降功能，可平稳控制遮阳产品的升降
- 通过特殊的密封条实现轻松开合
- 测轨中加入特制毛刷实现了更好的抗风性

Roller shutters and external venetian blinds with integrated insect screen roller blinds

- Soft-raise function for smooth and controlled raising of the sun shading product
- Easy closing by engaging in the special labyrinth lock
- Wind-stable through lateral fixing of the gauze using brush seals in the guide rails



望瑞门SecuKit双驱动系统 (电动+手动)

- 为电动卷闸配备附加的手动提升带
- 如果发生电源故障, 可以通过拉动手动操作带将关闭的卷闸快速升至上限位置
- 安全可靠

WAREMA SecuKit

- Additional belt operation for roller shutters with a motor
- In the event of a power failure a lowered curtain can be quickly raised to the upper limit position by pulling on the additional belt
- Reliable and safe



安全至上: 归功于SecuKit双驱动系统 (电动+手动) 系统的卷闸功能

如果发生电源故障, 望瑞门SecuKit具有直观可靠的辅助功能。这时它的附加手动提升带可以操控电动卷闸和户外抗风卷帘。该系统确保在停电时卷闸不会阻碍逃生。在电源故障的情况下, 通过拉动附加的提升带, 可以将关闭的卷闸快速升高至上限位置。

Everything safe: thanks to SecuKit!

In case of a power failure, the WAREMA SecuKit is an intuitive and reliable supplementary accessory. It's additional belt operation for roller shutters and window awnings with a motor. This system ensures that the roller shutter will no longer block the way in case of a power failure. In the event of a power failure a lowered curtain can be quickly raised to the upper limit position by pulling on the additional belt.





卓越的品质“德国制造”

望瑞门是一家创立于1955年的家族企业，在欧洲和亚洲拥有4,400多名员工，是遮阳行业的国际领先制造商，提供全系列的遮阳技术解决方案，以及多样化的控制系统。

Outstanding quality "Made in Germany"

WAREMA, a family owned-company was founded in 1955, and consists of 4,400 employees in Europe and Asia.

WAREMA is the European market leader for technical sun shading products, as well as control systems.

望瑞门遮阳系统设备（上海）有限公司

上海市青浦工业园区久业路123号1号厂房 201799

WAREMA Sun Shading Systems (Shanghai) Co., Ltd.

Bldg. 1, No. 123, Jiu Ye Road, 201799 Shanghai Qingpu Industrial Zone, P.R. China

电话 Tel: +86 21 59869288

info@warema.cn www.warema.cn



2030434/12.2019